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Białe Błota, dnia 20.09.2022 r. 

BRG.0012.6.9.2022 

 

Protokół 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 20.09.2022 r.  

od godz. 14.30 w Urzędzie Gminy Białe Błota, ul. Guliwera 4a. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka, radna Patrycja 

Harczenko- Staszewska, radny Łukasz Wyszomirski, radna Magdalena Sznajder, Sołtys sołectwa 

Łochowo Sebastian Tomicki.  

Nieobecny radny Piotr Mądrzyński.  

 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka powitała osoby uczestniczące w posiedzeniu, 

odczytała pouczenie dot. ochrony danych osobowych i przedstawiła porządek posiedzenia.  

Temat posiedzenia:  

1. Kontynuacja sprawdzenia wykonania wniosków i zaleceń pokontrolnych  

z przeprowadzonych kontroli przez Komisję Rewizyjną w 2020 i 2021 r.  

2. Sprawy bieżące, omówienie projektów uchwał przygotowanych na sesję.  

Ad. 1. 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka odczytała treść protokołu z dnia 20.09.2022r. 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Białych Błotach z przeprowadzonego sprawdzenia wykonania 

wniosków i zaleceń pokontrolnych z przeprowadzonych kontroli przez Komisję Rewizyjną w 

2022 i 2021 r.  Wskazując, że w roku 2020 i 2021 Komisja Rewizyjna przeprowadziła 6 kontroli.  

Ad. 2 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka  przeszła do omówienia projektów uchwał 

przygotowanych na sesję. 

- Projekt uchwały  zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 

2022 rok, 

-Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 

2022-2034, 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka przekazała, że ww projekty uchwał zostaną 

szczegółowo omówione przez Skarbnika Gminy na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów w 

dniu 21.09.2022r.  

- Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Białe Błota 

na lata 2021-2023. 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, 

Rolnictwa i Środowiska, przewodniczący tejże komisji Łukasz Wyszomirski przekazał, że 

kierownik referatu Ochrony Środowiska na komisji przedstawił informację na temat obowiązku 
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przyjęcia programu. Gminy mają obowiązek przygotowania planu niskoemisyjnego. Podczas 

omawiania projektu uchwały stwierdzono, że plany niskoemisyjne w obecnej sytuacji są w 

zasadzie teorią. Natomiast należy przyjąć plan, aby można było korzystać ze wsparcia 

rządowego, z różnych programów środowiskowych.  

- Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 

Radny Łukasz Wyszomirski mówił, że zgłosił się mieszkaniec na którego  posesji rośnie okazały 

klon. Decyzję o usunięciu pomnika przyrody podejmuje Rada Gminy w drodze uchwały.  

- Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Białe Błota Północ II” w miejscowości Białe Błota. 

Radny Łukasz Wyszomirski mówił, że ta sprawa była szczegółowa omawiana w miesiącu sierpniu 

i została pozytywnie zaakceptowana przez komisję.  

- Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Przemysłowej w miejscowości Białe Błota. 

Radny Łukasz Wyszomirski przekazał, że projekt związany jest z uporządkowaniem sytuacji, w 

związku z funkcjonującymi  firmami i przedsiębiorstwami i  istniejącą infrastrukturą.   

- Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „SIM Drzewce” w miejscowości Drzewce. 

Radny Łukasz Wyszomirski przekazał, że miejscowość Drzewce została wytypowana jako 

pierwsza lokalizacja budynków lokatorskich. Zostaną usytuowane dwa niskie budynki. 

- Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie gminy Białe Błota”. 

- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym gruntu 

niezbędnego dla poprawienia warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej. 

- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym gruntu 

niezbędnego dla poprawienia warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej. 

- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym gruntu 

niezbędnego dla poprawienia warunków zagospodarowania nieruchomości przyległe. 

Radny Łukasz Wyszomirski mówił, że są to małe działki,  skrawki  ziemi pomiędzy działkami. 

- Projekt uchwały  zmieniający uchwałę Rady Gminy w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych.  

Radny Łukasz Wyszomirski mówił, że chodzi o ul. Wiejską w Lisim Ogonie. Stwierdził, że  

należałoby jeszcze przedyskutować tę sprawę w związku z tym, że powstała  hala 

wielkopowierzchniowa w Lisim Ogonie. Udało się wynegocjować, aby ulica Wiejska prowadząca 

do hali została zagospodarowana przez inwestora. Jest to droga gminna, ale prowadzi do 

inwestycji i problem związany jest z kosztami obsługi tej drogi, nie służy mieszkańcom.  Radny 

Łukasz Wyszomirski pytał, czy istnieje możliwość, aby naprawa drogi nie obciążała w całości 

gminy. 
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- Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Białe Błota, w 

roku szkolnym 2022/2023.  

- Projekty uchwał w sprawie: zmieniany uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Lisi Ogon. 

-zmieniający uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa Łochowice. 

-zmieniający uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa Kruszyn Krajeński. 

-zmieniający uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa Ciele. 

-zmieniający uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa Łochowo. 

-zmieniający uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa Białe Błota. 

-zmieniający uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa Murowaniec. 

-zmieniający uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa Prądki. 

-zmieniający uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa Przyłęki. 

-zmieniający uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa Trzciniec. 

-zmieniający uchwałę w sprawie Statutu Sołectwa Zielonka. 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka  przekazała, że projekty uchwał zostały omówione 

na wcześniejszym posiedzeniu komisji.  

Radny Łukasz Wyszomirski stwierdził, że należałoby się zastanowić, czy wybór sołtysa i rady 

sołeckiej powinien odbywać się w trybie wyborczym, ponieważ generuje to koszty. 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka proponowała, aby pozostać przy obecnej formie 

przeprowadzania wyborów. 

Radny Łukasz Wyszomirski proponował, aby w takiej sytuacji wprowadzić  quorum, aby 

powstała reprezentacja, ponieważ obecnie mało osób przychodzi na zebrania wiejskie. Są 

przypadki gdy na zebranie przychodzi np.: 5 osób i decyduje za całe sołectwo dysponując 

środkami z budżetu.  

W przypadku nie uzyskania odpowiedniego quorum środki ponowie trafiałyby do budżetu.  

Radna Magdalena Sznajder mówiła, że uczestnicząc  we wszystkich zebraniach sołeckich można 

stwierdzić, że jedna sołectwo ma problem z wydatkowaniem środków, natomiast w innych 

sołectwach brakuje środków. Stwierdziła, że wniosek przygotowany przez radę sołecką powinien 

być przedstawiony mieszkańcom, a tak nie zostało dokonane. Uważa, że Komisja Rewizyjna 

powinna sprawdzić co się dzieje z dokumentacją, którą zostaje przygotowana przez radę 

sołecką, i  nie jest przedstawiana mieszkańcom.  

Radny Łukasz Wyszomirski stwierdził, że łączenie funkcji radnego i sołtysa nie jest dobrym 

rozwiązaniem, ponieważ Sołtys zajmuje stanowisko w sprawie wsi i walczy o wieś, a z drugiej 

strony będąc radnym musi patrzeć również na inne sołectwa.  

Następnie dyskutowano nad odwodnieniem poszczególnych ulic.  

Na tym zakończono posiedzenie komisji. 

Na podstawie nagrania protokół sporządziła:  

Anna Cabańska  
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Przewodnicząca Komisji 

Katarzyna Tomicka 

 

 


